
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť 04/2021 

Vzhľadom na momentálnu situáciu ohľadom pandémie COVID-19 pristúpil MsV Sihoť 

k online forme zasadnutia. Predseda Ms V vyzval prostredníctvom mestskej stránky 

a prostredníctvom sociálnych sietí mesta flava, aby občania doručovali svoje požiadavky 

prostredníctvom e-mailu. Do dnešného dňa 17. 04. 2021 nebol doručený žiaden mail 
informoval predseda MsV. 

Predseda mestského výboru informoval ostatných členov o posledných udalostiach, ktoré mu 

boli nahlásené od obyvateľov mestskej časti . Za pomoci TsM Ilava boli tieto požiadavky 
vyriešené. 

Prvá požiadavka bola únik oleja a znečistenie cesty pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na 

Mládežnícku ulicu. Predseda mestského výboru oznámil udalosť vedúcemu TsM Ilava p. 

Rendekovi a ten následne pristúpil k uprataniu cesty. Začo by sme sa chceli poďakovať TsM 

za vyriešenie vzniknutého problému. O to viac ma mrzelo, keď som na druhý deň musel riešiť 
opäť tú istú situáciu na ulici Kpt. Nálepku. Aj toto znečistenie sa vďaka technickým službám 

podarilo odstrániť. 

Ďalšia požiadavka sa týkala neporiadku na kontajnerových stojiskách, kde som bol 
upozornený, že ešte len deň po zbere odpadu sa opäť pri stoj isku vedľa smetných nádob 

objavi l nový odpad, ktorý by tam "svietil" až do ďalšieho zberu. Plus prišla myšlienka od 

obyvateľov, či by sa nemohli dať spraviť na smetné nádoby alebo na stojiská samolepky 
s oznamom. že ukladanie odpadu mimo nádob je zakázané a môže byť pokutované. Aj s touto 

požiadavkou som sa obrátil na oddelenie TsM Ilava a daný odpad odviezli aj mimo 

harmonogram vývozu, za čo by som sa chcel poďakovať. A pri tomto prípade by som sa chcel 
opýtať ako vyzerá myšlienka monitorovania stojísk, o ktorej sa už zmienil vedúci TsM Ilava. 

Ďalej predseda MsV oznámil ostatným členom, že v prípade poľavenia opatrení v súvislosti 
s pandémiou COVID-19 sa bude pokračovať v obnove detského ihriska. V spolupráci 

s dobrovoľníkmi a technickým službami by sme radi osadili plot od hlavnej cesty a vymenili 
pletivo za bránkami. O presnom termíne budú občania informovaní prostredníctvom webu 
a sociálnych sietí mesta Ilava. 

Ďalej si mestský výbor prebral zostávajúce požiadavky: 

Mestský výbor by rád poprosil mesto, aby kontaktovali vodohospodárov s opätovnou žiadosť 
o vyči stenie brehov koryta Podhradského potoka. 

Ďalej by sme radi upozornili na zničený povrch lávok ponad podhradský potok. Ich funkčnosť 
sa už asi stratil a. Poprosili by sme vymeniť povrch na oboch lávkach plus spraviť na nich 
nový poter (ošetrenie náteru). 



MsV by privítal, ak by mesto zapojilo do projektu na revitalizáciu parku práve park na ulici 

Kpt. Nálepku. Je to jedna zo starších požiadaviek a vzhľadom na aktuálny výzor a vek drevín 
by si tento park zaslúžil adekvátnu starostl ivosť. 

Radi by sme sa informovali ako vyzerá projekt opravy komunikácie na ulici Kpt. Nálepku, 
kedy môžeme očakávať realizáciu. 

Radi by sme sa informovali, či je niečo nové ohl'adom skládky a situácie okolo p Strýčka. 

Taktiež by sme sa radi opýtali , či nie sú nejaké nové informácie ohľadom kanálového mosta. 

Obyvatelia prosia o osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo 

a niektorí psíčkari vyhadzujú vrecká do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná 
o smetiaky napr. na triedený odpad. 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú časť schodiska, ktoré ide popn väznici, a takisto 

zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie smerom 

k podjazdu. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný 
vchod do budovy) + očistenie a náter plota pred budovou. 

Dokončenie chodníka za práčovňou. 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

V Ilave dňa 17. 04. 2021 

predseda komisie 




